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1 Tesaloniceni 4: 13- 18   …”apoi noi cei care sântem în viaţă vom fi luaţi laolaltă cu ei pe nori, ca 

să întâmpinăm pe Domnul în văzduh; şi astfel vom fi întotdeauna cu El…” 
 

Şi atunci, eu vreau să vorbesc despre aceea în această seară. Şi subiectul va fi, “Lucruri care sânt 
(pregătite) să fie” Şi acum, vorbind seara trecută despre “răpire”, deci, în seara aceasta, eu aş dori să vorbesc 
despre aceste subiect, în felul în care eu aş putea să leg aceasta împreună cu mesajul de seara trecută. 
Acum, acolo va urma să fie o răpire; noi ştim aceasta. Aceea este (urmează) să fie în viitor. 
LUCRURI CARE SANT SA FIE -- RIALTO.CA  V-4 N-6  SUNDAY_  65-1205 Par.  19 
 

 Cuvântul “răpire” în Biblie, nici măcar nu este folosit de fel (Biblia King James). Noi doar am pus acel 
cuvânt acolo. Biblia spune, “Apucaţi sus, fiind apucaţi sus”. Noi citim aici în 1Tesaloniceni, ordinea acestei 
măreţe răpiri, care va avea loc în zilele din urmă. Ascultaţi la aceasta aici. Noi începem aici cu versul 13. 
“Pentru că Domnul Însuşi va coborâ din ceruri cu un strigăt, şi cu glasul unui arhanghel, şi cu trâmbiţa lui 
Dumnezeu; şi morţii în Christos vor învia mai întâi” 
 Acum, eu vreau ca voi să observaţi un lucru măreţ având loc aici acum. Nu scăpaţi aceasta. Observaţi, 
de la versul 13 la 16, acolo sânt trei lucruri care trebuie să se întâmple înainte ca Domnul Însuşi să apară. 
Primul lucru care se întâmplă, observaţi: un strigăt, un glas, o trâmbiţă. 
 Trei lucruri se întâmplă, un strigăt, un glas, o trâmbiţă, trebuie să se întâmple înainte ca Isus să apară.. 
Acum, un strigăt. Isus le face pe toate trei când El coboară. Un “strigăt”, ce este un “strigăt”? Este Mesajul 
mergând înainte mai întâi, Pâinea Vieţii strângând (aducând) împreună Mireasa. 
 Acum, Dumnezeuare o cale (un fel) de a face lucrurile, şi El niciodată nu Îşi schimbă politica Lui. 
RAPIREA  -- YUMA.AZ  V-5 N-14  SATURDAY_  65-1204 Par.  130 
 

Priviţi. Acum pentru Viaţa din interiorul Trupului este o dovadă că Răpirea este la-ndemână. Când voi vedeţi 
Capul şi Trupul devenind Una şi plinătatea măsurii manifestării Lui, aceasta arată că Trupul este cam gata de 
a fi primit (gata de afi alipit cu Capul) la Căpetenie.  
 “Naţiunile se destramă, Israel se trezeşte…” Înţelegeţi ce vreau eu să spun? El a început să dea Viaţă 
Trupului Său – aceluia (acelora) pe care El l-a răscumpărat. Lucrarea de mijlocire este făcută. El aduce Viaţa 
Lui în Trup ca dovadă (mărturie), pentru Răpire. 
CHRISTOS ESTE TAINA --  JEFF.IN  V-3 N-7  SUNDAY_  63-0728  Par.  78-1 
 

 Isus a zis, “Aşa cum a fost în zilele Sodomei,” acum priviţi cu atenţie, “în zilele Sodomei, aşa va fi în 
ziua venirii Fiului omului, când Fiul omului este descoperit” (Luca 17: 26-30). Nu mai mult ca (pentru) o 
biserică, nu mai mult. Mireasa este chemată. Vedeţi? “În acea zi Fiul omului va fi descoperit” Ce? Pentru a 
alipi Biserica la Cap, unind-o, casătoria Miresei. 
 Chemarea Mirelui va veni chiar drept prin aceasta, când Fiulomului va veni jos şi va veni în trup 
omenesc pentru a uni pe cei doi împreună. Biserica trebuie să devină Cuvântul; El este Cuvântul, şi cei doi se 
unesc împreună, şi pentru a face aceasta va fi nevoie de manifestarea decoperirii Fiului omului. Nu un om 
cleric. Înţelegeţi voi ce vreau eu să spun? 
 Vedeţi, este Fiul omului, Isus Christos, va veni jos în trup omenesc, printre noi, şi va face lucrările Lui 
atât de reale încât aceasta va uni Biserica şi pe El fiind una, Mireasa, şi apoi El va merge Acasă la cina nunţii. 
Amin. Ea este deja unită; noi vom merge la cina nunţii, nu la nuntă. “Şi eu am văzut un înger stând în soare; şi 
el a strigat cu voce tare, şi a zis tuturor păsărilor care zburau în mijlocul cerului, “veniţi, adunaţi-vă la ospăţul 
cel mare al lui Dumnezeu”(Apoc.19:17) 
căci a venit nunta Mielului”. Dar răpirea merge la cina nunţii. Când Cuvântul aici se uneşte cu persoana, şi ei 
doi devin una, şi atunci ce face aceea atunci? Aceea manifestă pe Fiul omului din nou, nu teologii bisericii, ci 
Fiul omului. Cuvântul şi Biserica devin una. Orice a făcut Fiul omului, El a fost Cuvântul, Biserica va face 
acelaşi lucru. 
DOVEDIND CUVANRUL SAU --  JEFF.IN  V-9 N-6  SUNDAY_  64-0816 Par.  235 
 

 Răpirea se va face cu toţi cei ce au adormit în ţărâna pământului, care sânt corecţi cu Dumnezeu. 
(1Tes.4: 16-17). 
 Ei vor spune, “Ei bine, eu am crezut că va avea loc o răpire”. 
 “Ea deja a avut loc, şi tu nici nu ai ştiut-o. Tu ai fost lăsat”. Vedeţi? 
 “Ei bine totul urmează să….” Da Domnule. 
 Este un secret care vine, răpirea este, ea vine să răpească. Ca şi în acea carte care am citit-o la acel 
timp, despre “Julieta şi Romeo”. El vine la timpul nopţii, când oamenii sânt adormiţi în deşertăciunea 



lumească, şi biserica este adormită în deşertăciunea lumească. Şi cu totul dintr-o dată, vine strigarea, şi ei 
pleacă departe. Vedeţi, va fi un secret prinzând laolaltă şi ducând. 
DOAMNE ÎNCĂ O DATĂ --  HOT.SPRINGS.AR  V-20 N-10  FRIDAY_  63-0628A Par.  206 
 

 Eu voi răni aici înăuntru doar puţin, dar eu nu vreau aceasta. Vedeţi? Pentru următoarele câteva 
minute, doar un minut deasemenea; dar doar în felul în care voi să fiţi siguri că înţelegeţi. Priviţi: Acei oameni 
care au umblat cu Christos, “De ce Scripturile spun că mai întâi trebuie să vină Ilie”, şi ei erau converiţii însuşi 
a lui Ioan, şi ei nici măcar nu l-au cunoscut (Matei 11: 2-14). De ce spune Scriptura, învăţătorii? Puteţi voi să 
vedeţi (înţelegeţi) ce vreau eu să spun? “De ce spun Scripturile că Ilie trebuie să vină mai întâi?” (Marcu. 9: 
11-13). Discipolii care au umblat cu el. De ce spun Scripturile că Ilie trebuie să vină mai întâi înainte de aceste 
lucruri şi să restaureze toate lucrurile?” El a făcut-o pentru aproape o duzină de oameni, şi aceea era tot ce 
era. Vedeţi? Aceeia erau toţi cei care se presupunea să-l primească. Aceeia erau toţi cei rânduiţi să-l vadă.  
 Isus a zis, “El deja a venit, şi voi nu aţi ştiut-o. Dar el a făcut doar exact ceea ce Scripturile au spus că 
el va face. El i-a restaurat, pe voi toţi, cei care M-au primit şi M-au crezut pe Mine. El a făcut exact ceea ce 
Scripturile au spus că el va face. Şi ei i-au făcut ceea ce Scripturile au spus că ei vor face. El deja a venit, şi 
voi nu aţi ştiut. “ Sânteţi voi gata? 
 Eu vreau să vă şochez doar puţin. Răpirea va fi în acelaş fel. Ea va fi atât de simplă; fără îndoială că 
va fi la fel, încât răpirea va veni în una din aceste zile, şi nimeni nu va şti nimic despre aceasta. 
 Acum, nu vă ridicaţi acum, ci doar studiaţi doar un minut. Eu închei imediat. Răpirea va veni în aşa fel 
simplu încât judecata va cădea, şi ei vor vedea pe Fiul omului; şi ei vor zice, “Nu trebuia să se întâmple aceea 
şi aşa şi aşa….  Şi nu trebuia să fie trimis Ilie pentru noi? Şi nu trebuia să fie acolo o răpire?” 
 Isus va zice, “Deja ea s-a întâmplat, şi voi nici măcar nu aţi ştiut-o” Dumnezeu în simplicitate… 
 Răpirea va fi…. Atât de puţini vor merge în acea Mireasă. 
 Va fi, poate unul va fi părăsind Jeffersonville, doar cineva va veni sus lipsind. Ei vor spune, “Ei bine, voi 
niciodată….” Restul dintre ei nu vor şti. Va fi unul care va pleca din Georgia. Vedeţi? Acolo va fi unul plecând 
din Africa. Şi să spunem că acolo vor fi cinci sute de oameni în viaţă care vor merge în răpire (1 Cor15: 51-54) 
Acum, acela nu este trupul bisericii; aceasta este Mireasa. Aceea nu este biserica; aceasta este Mireasa. 
Vedeţi? Biserica va veni sus cu miile, dar aceea este în următoarea înviere. (Apoc. 20: 4- 6, 11-15). Ei nu vor 
trăi pentru perioada de o mie de ani. Vedeţi? Dar în Mireasă, dacă cinci sute de oameni vor părăsi pământul în 
chiar aceste cinci minute, lumea nu va şti nimic despre aceasta. 
 Isus a spus, “Acolo va fi unul în pat; şi unul va fi lua şi unul va fi lăsat.”Aceea va fi în timpul nopţii. 
“Acolo vor putea fi doi la câmp (pe cealaltă parte a pământului). Unul va fi luat şi unul va fi lăsat. Şi aşa cum a 
fost în zilele lui Noe, aşa va fi la venirea Fiului omului” (Luca.17: 26- 36). 
 Gândiţi-vă. Totul se va mişca doar atât de obişnuit cum poate fi. 
 Dumnezeu doar vorbeşte şi răpirea va veni. Nu va merge afară acolo, şi Îngerii vin jos şi sapă 
mormintele şi scot afară un trup bătrân (vechi) mort aici. Ce este aceasta? Acela este născut din păcat de la 
început, dar un trup nou făcut în asemănarea lui. Va fi un secret, pentru că El a zis că El va veni ca un hoţ, 
noaptea. (Matei 24: 37-44). 
 El deja ne-a spus aceasta, răpirea, apoi judecata va lovi; păcatul, plăgile, bolile, şi toate lucrurile. 
Oamenii vor striga după moarte ca să-i ducă, când va lovi judecata. …(Apoc.9: 6). “Doamne, de ce este 
această judecată peste noi, când Tu ai spus că va fi o răpire prima dată?” 
 El va spune, “Ea deja a trecut, şi voi nu aţi ştiut nimic”. Dumnezeu ascunzându-se pe El Însuşi în 
simplicitate. Oh, Doamne. În regulă. “Ea deja s-a întâmplat şi voi nu aţi ştiut-o” 
 De ce nu cred credincioşii un lucrurile simple ale venirii Lui? Ei aşteaptă tot felul de lucruri ca acestea 
ce sânt scrise în Scriptură, şi luna va merge jos, şi soarele în mijlocul zilei, şi vor fi tot felul de lucruri din 
acestea (Mat.24: 29-31) 
DUMNEZEU IN SIMPLICITATE -- JEFF.IN  SUNDAY_  63-0317M Par.  59-2  {380} 
 

 De aceea, noi ştim că sântem la timpul sfârşitului; şi noi sântem aici. Eu nu ştiu cât de departe; El nu 
ne va lăsa să ştim aceasta, pentru că venirea Lui va fi ca un hoţ noaptea. Dar, prietene, fratele meu, sora 
mea, haideţi să fim pregătiţi, indiferent (când). Haideţi să ne curăţim. Vedeţi, pentru că lumea va merge chiar 
drept înainte. Ei niciodată nu vor şti măcar că s-a întâmplat. Când uşa harului va fi închisă, predicătorii vor 
predica mântuirea, făcând pe oameni să se pocăiască, megând chiar ca şi cum a fost întotdeauna. S-a 
întâmplat în alte epoci şi aşa va fi şi în aceasta. Şi răpirea va fi atât de rapidă şi dintr-o dată, încât lumea nici 
măcar nu va observa, că ei au plecat. Aceea este corect. Ei nu vor şti nimic despre aceasta. El va veni şi o va 
strecura pe Ea afară. Ea va fi dusă; şi ei nu vor şti nimic despre aceasta. Deci fiţi în rugăciune. Rugaţi-vă 
pentru mine. Eu mă voi ruga pentru voi. Noi nu ştim când va fi acel ceas, dar noi credem că va fi curând. Şi 
staţi departe de lucrurile strălucitoare. Staţi cu Evanghelia. Vedeţi? Staţi chiar acolo acum şi rugaţi-vă. 
EL, ACELA CARE ESTE IN VOI  -- JEFF.IN  V-6 N-12  SUNDAY_  63-1110E Par  25  


